
Delovnih mest
in stanovanj
bo še premalo

Predlog resolucije o politi-
ki uresničevanja družbenega
načrta občine za leto 1984 so
delegati obravnavali in spre-
jeli na zadnjem lanskem za-
sedanju vseh treh zborov be-
žigraiske občinske skupšči-
ne. Že temeljita razprava o
osnutku resolucije se je do-
taknila vseh pomembnejših
področij našega gospodar-
skega in družbenega življe-
nja v letu 1984, zato so bile
razprave o predlogu usmer-
jene bolj na posamezne pro-
bleme, ki rihs bodo pestili tu-
di letos, kot na besedilo re-
solucije same.

Delegati konference dele-
gacij iz časopisnega grafič-
nega podjetja Delo so ob
obravnavanju predloga reso-
lucijeopozorili nastanovanj-
sko problematiko, ki tarede-
lavce in prebivalce Ljubljane
nasploh in ne le Bežigrajča-
ne. Menili so, kot je poročal
njihov delegat v bežigraj-
skem zboru združenega dela
EMIL PEČOVNIK, da bi mo-
rali v Ljubljani in vsej repu-
bliki na sploh začeti z odloč-
nejšo akcijo vseh ustreznih
dejavnikov ter družbenopoli-
tičnih organizacij, da bi za-
ščitili posameznike. ki kupu-

jejo stanovanje, pred naglo
naraščajočimi cenami stano-
vanjskih površin. »Čeprav
namensko varčevanje v sta-
novanjski banki narašča,
družina 5 povprečnimi oseb-
nimi dohodki kljub večletne-
mu namenskemu varčevanju
ne more več zbrati vsega de-
narja za soinvestitorstvo pri
gradnji. Če pa že dobijo po-
sojila, jih le težko vračajo,« je
dejal delegat. Konferenca
delegacij je že nekajkrat pri-
poročila, da bi morali ponov-
no proučiti možnost gradnje
za trg. Na trgu je tudi prema-
lo marijših stanovanj, večjih
pa Ijudje ne morejo kupiti.
Delegat ;e opozoril na zahte-
vo svoje konference delega-
cij, da je treba raziskati, kako
je mogoče, da se kljub že
sklenjenim investitorskim
pogodbam cene stanovanj,
ki naj bi bile očiščene vseh
nepotrebnth atroikav/ pove-
čujejo nad vsako možno
mero.

V zboru združenega dela

in zboru krajevnih skupnosti
je ob obravnavi letošnje re-
solucije tekla beseda tudi b
zaposiovanju, ki je po mne-
nju delegatov še naprej,
kljub nekoliko zvečani pred-
videni letošnji stopnji, pere-
če. Emil Pečovnik je med
drugim oppzoril na mestno
resolucij{fc,:ki, prtdvideva kar
enoodstotno povečanje rasti
zaposlovanja tudi zaradi pre-
cejšnjega števila delavcev, ki
se bodo upokojili do sredine
leta, ko bo še mogoče uveija-
viti izračun pokojnine po sta-
rem. V zboru krajevnih skup-
nosti je delegat krajevne
skupnosti Bežigrad I FRANC
PAVLOVČIČ predlagal, naj
zaposlovanje vseeno ostane
na ravni lanskega leta, ko se
je število zaposlenih poveča-
lo za 0,8 odstotkov. Po krajši
razpravi pa delegati zbora
krajevnih skupnosti niso
sprejeli tega predloga, tako
da je ostalo pri 0,5 odstotni
predvideni rasti zaposlova-
nja v letu 1984. v. P.


